
ZÁPISNICA 

Z 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Jablonove, konaného dňa 

23.04.2021 

Bod č. 1 Otvorenie rokovania OZ 

Zasadnutie otvoril a prítomných uvítal starosta obce Jozef Molčan. 

Prítomní podľa prezenčnej listiny:  Jozef Molčan 

         Ing. Tomáš Nič 

             Ing. Dušan Glevický 

                        Anna Boženková 

             Jozef Matvej  

         Mgr. Eliška Kožušková – príchod 17:30 

         Pavol Bilek 

         Ing. Štefan Kovaľan 

 

Ďalej boli prítomní: Ľuboš Tatranský, Lukáš Gibľák, Vladimír Salanci 

          

Starosta konštatoval, že počet prítomných je 6 a OZ je uznášania schopné. 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice____________________________ 

Starosta určuje: a) zapisovateľa: Ing. Alena Sýkorová 

    b) overovateľov zápisnice: Jozef Matvej, Ing. Tomáš Nič 

Kto je za? 4                      Kto je proti?    0                        Kto sa zdržal hlasovania? 2 

 

Bod č.3 Voľba návrhovej komisie 

 

OZ – volí návrhovú komisiu: - Ing. Štefan Kovaľan    

- Anna Boženková 

 

  

Kto je za? 4                           Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 2 

 

Bod č.4 Schválenie programu 

Starosta obce prečítal návrh programu 2. zasadnutia v tomto znení. 

1) Otvorenie rokovania OZ  

2) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3) Voľba návrhovej komisie  

4) Schválenie programu 

5) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstvo 

6) Žiadosť o odpredaj starej vlečky 



7) Kúpa novej vlečky za obecný malotraktor 

8) Riešenie prekládky vodovodu 

9) Predaj obecného pozemku 

10) Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2020 

11) Návrh na úpravu rozpočtu 1/2021 

12) Rôzne 

13) Záver 

 

OZ schválilo program 2. obecného zastupiteľstva 

    Kto je za?  6                        Kto je proti?  0                         Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č. 5 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
Starosta predniesol správu o plnení uznesení OZ z predchádzajúceho zastupiteľstva a to 

schválené respirátory boli zakúpené a rozdané respirátory, zmluva so Združením Podbranisko 

bola uzatvorená, podanie žaloby na súd ohľadom poľných ciest zabezpečené prostredníctvom 

advokáta JUDr. Mariána Rušina, PhD, kúpnu zmluvu na predaj pozemku zabezpečuje JUDr. 

Marián Rušin, PhD 

OZ – berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

    Kto je za? 6                      Kto je proti? 0                           Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č.6 Žiadosť o odpredaj starej vlečky 

V tomto bode starosta predniesol žiadosť o odpredaj traktorovej vlečky od obce Lúčka. 

Zasadnutia sa zúčastnil aj starosta obce Lúčka Ľuboš Tatranský s poslancom Lukášom 

Gibľakom. Poslanci sa zaujímali koľko stojí nová traktorová vlečka, zhodli sa na predaji za 

zostatkovú cenu 1500 €. 

OZ – schválilo odpredaj traktorovej vlečky za zostatkovú cenu 1500 €. 

    Kto je za? 7                    Kto je proti? 0                           Kto sa zdržal hlasovania? 0 

                             

Bod č.7 Kúpa novej vlečky za obecný malotraktor 

Starosta oboznámil poslancov s prieskumom trhu na nákup novej vlečky. Prieskum 

vyhodnocovali 3 poslanci a starosta, výrobu novej vlečky vyhrala firma REMI STS, spol. s.r.o., 

Mierová 94, 066 01 Humenné v hodnote 4 998 € s DPH. Starosta má zabezpečiť s menovanou 

firmou prepravu traktorovej vlečky.  

OZ schválilo nákup traktorovej vlečky od firmy REMI STS, spol. s.r.o. 

    Kto je za? 7                      Kto je proti?  0                          Kto sa zdržal hlasovania? 0 

   

 



 Bod č.8 Riešenie prekládky vodovodu 

Starosta predniesol zistené skutočnosti ohľadom prekládky vodovodu, ktorá nie je možná 

v rámci rekonštrukcie vodovodu, musí byť vypracovaný projekt a vydané stavebné povolenie 

okresným úradom. V priebehu diskusie za zúčastnil Vladimír Salanci, majiteľ pozemku 

a vyjadril sa, že na danej parcele má vážny záujem o výstavbu rodinného domu. V otázke, že 

sa jedná o chránené vtáčie územie sa menovaný Vladimír Salanci vyjadril, že vo vyjadrení od 

životného prostredia nie sú žiadne námietky. Ďalej sa poslanci po rozprave s menovaným 

dohodli, aby si zistil na príslušných úradoch, či mu budú umožnené vjazdy na komunikáciu 

a podobné povolenia od jednotlivých úradov a organizácii. Pán Nič dodal, aby vyjadrenia boli 

písomné a aby nedochádzalo k nezhodám. Vladimír Salanci položil otázku, že keď bude mať 

vybavené všetky povolenia, či mu obec vyjde v ústrety. Starosta dohodol stretnutie 

s Vladimírom Salancim a so stavebným úradom hneď na najbližší týždeň.  

OZ odročuje tento bod na ďalšie rokovanie po predložení dohodnutých podkladov 

    Kto je za? 7                    Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č.9 Predaj obecného pozemku 

Starosta oboznámil poslancov, že bol zverejnený zámer predaja nehnuteľného majetku 

v zákonom predpísaných lehotách a starosta má zabezpečiť vypracovanie kúpno-predajnej 

zmluvy právnikom JUDr. Mariánom Rušinom PhD. 

OZ schválilo predaj obecného pozemku pánovi Petrovi Šefčíkovi a jeho manželke Márii 

Šefčíkovej podľa zverejneného zámeru. 

    Kto je za? 7                    Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č.10 Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2020 

 

V tomto bode hlavný kontrolór obce predniesol vypracovanú správu o kontrolnej činnosti za 

rok 2020, ktorú mali poslanci zaslanú mailom. Poslanci po rozprave vzali na vedomie správu 

hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2020. 

 

    Kto je za? 7                    Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

 

Bod č.11 Návrh na úpravu rozpočtu 1/2021 

 

V tomto bode predniesla pracovníčka Ing. Alena Sýkorová ekonómka obce Návrh na zmenu 

rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2021, ktorý taktiež zaslala poslancom mailom. Po 

rozprave OZ schválilo tento návrh na zmenu rozpočtu. 

 

    Kto je za? 7                    Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 



Bod č.12 Rôzne 

V tomto bode nebolo nič prerokované. 

 

Bod č.13 Záver 

 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie. 

Zasadnutie bolo ukončené o 19:30 

 

 

                                                                                                         ...................................... 

                           starosta obce 

 

 

Overovatelia                                                 

                              

Jozef Matvej                                                                                         ...................................... 

       

Ing. Tomáš Nič                                                                                                ........................................ 

 

V Jablonove, dňa 23.04. 2021 


